
Fra: Ruben Olsen <rubenolsen84@gmail.com> 
Sendt: 21. mai 2014 22:08 
Til: Postmottak Radøy 
Emne: Høyringsuttale fiberbreiband utbygging 
 

Vi har et sterkt ønske om å få fibernett til Grindheim pga ekstremt dårlig dekning. Mva Ruben 

Olsen og Miranda Markhus  


